
Bomöte HGF Ålgrytet  

21 Maj 2024 
 

1. Mötet öppnas 

2. Styrelsen presenteras 

3. Mötet väljer Senait till ordförande 

4. Mötet väljer My till sekreterare 

5. Mötet väljer Haimanot och Åse till justerare 

6. Mötet godkänner dagordningen 

7. Mötet går igenom protokoll från senaste bomöte, inga frågor ställs. 

8. Primulas punkt: 
Fråga om kameror tas upp, tillstånd är svårt, många frågor är relaterade till polis. 
Sopkärlen för matavfall ska målas. 
Renovering av parkering skjuts upp pga ekonomi. 
Lekplatser ska renoveras. 
Blåljusverksamhet ska få uppdaterade koder till portar – primula ska återkopplas att 
ambulans kan komma in. 
Sensorer i källare fungerar bra och har minskat spring i källaren. 
Frågan om tvättmaskin från föregående protokoll tas upp – Primula meddelar att det är 
besvär med systemet men det ska tas vidare. 
Fråga om regler om underhålla av bostäder – efter behov, generellt 20 år för golv och 15 
år för vägg/färg. 
Fråga om planering av bygge tas upp – inte aktuellt förrän om 5 år meddelar Primula. 
Boende lyfter fråga om ny boendeapp & fakturor i denna – Primula tipsar att kontakta 
Jonas för teknisk hjälp. 
Primula tar upp trädgårdsfirma och att de följer upp städning. 
Städning i trapphus tas upp, vissa boende är nöjda och andra inte. 
Boende efterfrågar städschema eller insyn när städning genomförs – 113 har kat blod i 
hissen sen ca 3 veckor tillbaka och efterfrågar åtgärd, Primula ska kontakta hissföretag. 
Laddplatser på parkering efterfrågas – Primula meddelar att de ska se över möjligheten. 
Boende tar upp fråga om störningsjour på dagtid på helger – Primula ber boende 
kontakta på vardag så de kan prata med den boende som stör. 
Primula ska se över möjlighet till postbox för leverans. 
Boende tar upp att grannar matar fåglar – Primula skickar riktad info där misstanke finns. 
Boende tar upp önskemål om cykelställ i cykelrum för att enklare och säkrare låsa cyklar. 
Boende efterfrågar stång eller liknande till barnvagnsrum för att säkrare kunna låsa 
barnvagnar. 
Flera boende efterfrågar rensning av cyklar + barnvagnar. 
Nya parkeringslinjer efterfrågas – Primula ska ordna. 
Boende lyfter fråga om kackerlackor och att grannar inte släpper in anticimex – Primula 
ska kontakta anticimex för uppföljning + informerar om egna ozonmaskiner. 
Boende frågar om upprustning av hissar – 2010 byttes hisskorkgar meddelar Primula och 
det byts ut + underhålls några gånger per år allteftersom. 
Boende frågar om nya lock till sopkärl – Primula meddelar att det är beställt. 
Mötet tackar Primula för medverkan. 

9. Ordförande avslutar mötet. 
 
 
 

 


